
PROTOKÓŁ NR 46/13

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 12 kwietnia 2013 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00, a zakończyło o 19:20.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Kamila Pietraszek,

3. Teresa Szczepańska,

4. Zofia Ujma,

5. Adam Bierowski,

6. Artur Wrona.

       Nieobecni usprawiedliwieni: Mariusz Kubiak, Paweł Pituch. 

Zaproszone osoby:

7. Anna Perłowska. 

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie wykonania budżetu przez jednostkę budżetową ZEZK w Kowarach. 

3. Informacja na temat przygotowania ZEZK-u do wdrożenia ustawy„śmieciowej” od 1.07.2013 

r. 

4. Informacja o inwestycji przy ul. Waryńskiego 13.

5. Sprawy różne. 

Ad.  1  Posiedzenie  komisji  otworzyła  przewodnicząca  P.  A.  Klepacz.  Odczytała  porządek  obrad 

posiedzenia, przegłosowano porządek i zaakceptowano go jednogłośnie. 

Ad. 2 Odnośnie wykonania budżetu przez ZEZK w 2012 r. - budżet omówiła Dyrektor ZEZK-u Pani 

Anna Perłowska. Do protokołu dołączone jest sprawozdanie z rocznego wykonania, wszyscy zainteresowani  

mogą i powinni się zapoznać z danymi zawartymi w tym sprawozdaniu.

Ad. 3  Przewodnicząca K.G.K. pytała Panią Dyrektor o prace przy budowie budynku po spalonym 

domu przy ul. Waryńskiego 13. 

Według relacji Pani Dyrektor, prace postępują, chociaż w związku ze złymi warunkami pogodowymi, roboty  

są trochę opóźnione.  Nie grozi  to jednak niczemu zaplanowanemu wykończeniu tej  inwestycji,  zgodnie z 

umową podpisaną z inwestorem. 

Ad. 4 Przygotowania do wejścia w życie nowej ustawy tzw. „śmieciowej” trwają w ZEZK-u. Dyrektor 

P.  Perłowska  restrukturyzuje  w swojej  jednostce  organizację  pracy,  a  od  01.07.2013  r.  zmuszona  będzie 
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przyjąć do pracy 2 osoby.

Ad. 5 W sprawach różnych radna Z. Ujma zgłosiła problem nie sprzątniętych gałęzi, które wycinała  

energetyka  w  pobliżu  linii  wysokiego  napięcia.  Poruszony  został  problem  braku  środków  na  wykonanie  

elewacji nieruchomości wpisanych w rejestr zabytków. 

Istotnym jest wszechobecny bałagan panujący na ulicach po stopnieniu śniegu. 

Sprawę  mieszkańca  ubiegającego  się  o  wykup  pomieszczenia  na  zaadaptowanie,  komisja  odłożyła  na 

następne posiedzenie.

Wnioski K.G.K. zostały przegłosowane (wszystkie jednogłośnie). 

Wnioski Komisji:

1.  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  wnioskuje  do  Pana  Burmistrza  aby  zakład  energetyczny 

odpowiedzialny za obcinanie gałęzi wzdłuż linii energetycznych, sprzątnął te gałęzie w dzielnicy Krzaczyna, 

Wojków i wszędzie tam gdzie czyniona była wycinka. (jednogłośnie).

2.  W  związku  ze  zdarzeniem  jakie  ostatnio  miało  miejsce  tj.  11.04.2013  przy  ul.  1-go  Maja  15 

(odpadnięcie  dużej  ilości  tynku),  co  zagrażało  zdrowiu  i  życiu  przechodniom,  Komisja  Gospodarki 

Komunalnej wnioskuje o przesunięcie środków w kwocie 40 tys. zł, z adaptacji dworca do paragrafu: dotacja 

do  remontów  zabytków.  Z  kwoty  40  tys.  zł  należy  kwotę  23  tys.  zł  przekazać  do  ZEZK-u  na  elewację  

kamienicy przy ul. 1-go Maja 15, a 17 tys. na remont innych zabytków. (jednogłośnie).

3. K.G.K. wnioskuje o rozważenie zbycia nieruchomości po byłym dworcu PKP. (jednogłośnie). W tej  

sprawie komisja prosi o bieżące wiadomości w sprawie zbycia tej nieruchomości. 

4. K.G.K. wnioskuje o pilne sprzątnięcie ulic i chodników po stopnieniu śniegu. W centrum miasta 

najbardziej widoczne są odchody psie i inne odpady. Nie lepiej jest na peryferiach miasta. (jednogłośnie)

Protokołowała:                                                                                                                    Przewodnicząca

Zofia Ujma                                                                                                          Komisji Gospodarki Komunalnej 
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